
PROTOKÓŁ NR 0012.3.7.2018 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

 i Samorządu Terytorialnego  
 

w dniu 12 czerwca 2018r. 
 
 
Miejsce posiedzenia:  
 
Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala nr 130 A. 
W godzinach 12.00 – 13.00 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz goście zgodnie z załączoną 
listą obecności. 
 
 
Porządek obrad: 
 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawy bieżące: 

  Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2018 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie miasta 
Jastrzębie-Zdrój miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych, 
 

 Projekt uchwały w sprawie uczczenia 55 – lecia nadania praw miejskich 
Miastu Jastrzębie-Zdrój. 
 

4. Plan pracy Komisji na II półrocze 2018r. 
 

5. Wolne głosy i wnioski. 
 

6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniach: 
 

 11 maja 2018r.  
 15 maja 2018r. 
 

7. Zakończenie posiedzenia.  
 

 
 

 
 



Ad.1, 2. 
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego 
Tadeusz Markiewicz otworzył posiedzenie Komisji i powitał przybyłych - członków 
Komisji, gości oraz pracowników Urzędu Miasta.  
 
Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad, wobec którego 
Komisja nie wniosła uwag. 
 

Ad.3. 
Sprawy bieżące: 

  Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2018 rok, 

 
Uzasadnienie projektów uchwał przedstawił Skarbnik Miasta Dariusz Holesz.  
 

Urszula Sobik 
W tej chwili czyj jest budynek obecnego Powiatowego Urzędu Pracy? Czy jest to 
zabytek? 
 
Anna Hetman 
Na chwilę obecną koszt modernizacji tego budynku jest taki, że nie opłaca się 
tego robić, raczej będzie to sprzedaż lub wynajęcie.  
 
Andrzej Matusiak  
Z czego środki 1,1 mln zł na zakup budynku, to nowy pomysł, nowa inwestycja? 
 
Dariusz Holesz 
Otrzymaliśmy dofinansowanie do budynku przy ulicy Szkolnej 5, między innymi  
z tych środków oraz z przesunięcia środków pomiędzy zadaniami. 
 
Andrzej Matusiak 
My mamy masę naszych budynków, w tej chwili zostawiamy tamte budynki                            
i kupujemy nowe? To nie jest normalna polityka.  
 
Anna Hetman  
O jakich budynkach pan mówi?  
 
Andrzej Matusiak 
To pani nie wie, jakie mamy budynki? 
 
Anna Hetman  
Proszę powiedzieć konkretnie bo ja nie rozumiem o jaki budynek panu chodzi.  
 
Andrzej Matusiak 
Wszystkich pozostałych budynków które są w naszych zasobach, budynek przy 
ulicy Kaszubskiej, przy Sądzie budynek. 
 



Anna Hetman  
Jeśli mamy rozmawiać merytorycznie to szanujmy się wzajemnie i nie wrzucajmy 
sobie niepotrzebnych tematów. Mamy problem z Powiatowym Urzędem Pracy, 
przedstawiałam państwu nasze zasoby i pustostany. Wcale nie mamy aż tyle 
pustostanów, to nie jest tak, że mamy dużo pustostanów. Jest jeden na ulicy 
Szkolnej, a jedyny budynek, który mógłby być wykorzystany to budynek na ulicy 
Kaszubskiej. Budynek ten wymaga milionowych inwestycji, niezależnie, co by się 
w nim znajdowało. Żaden inny budynek nie spełnia wymogów, żaden nie byłby 
właściwy dla Powiatowego Urzędu Pracy. Budynek przy ulicy Zdrojowej nie 
spełnia wymogów, potrzebne byłyby ogromne nakłady aby go przystosować oraz 
aby zwiększyć powierzchnię. Ten budynek, na który przeznaczamy środki spełnia 
wszystkie warunki powierzchniowe, zmieszczą się tam dwie instytucje niewielkimi 
kosztami. Są to dwie instytucje, które wymagają nowej lokalizacji bo warunki 
pracy są bardzo złe. Po analizach i kalkulacjach wynika, iż zakup tego budynku 
jest najlepszym rozwiązaniem dla tych dwóch jednostek i dla budżetu miasta.  
 
Andrzej Matusiak 
Celem przypomnienia proszę na czwartek na Komisję Kultury i Sportu informację                               
o pustostanach i jakie są w stosunku do nich plany.  
Miała iść do termomodernizacji Szkoła Podstawowa nr 17, dochodzą sygnały, że 
ma być robiona Szkoła Podstawowa nr 18? 
 
Anna Hetman 
Panie radny proszę nie siać zamieszania, nic się nie zmieniło, cały czas 
powtarzam to samo, SP-1 i SP-17, złożone są wnioski, czekamy na 
dofinansowanie, wszystko wskazuje na to, że te środki będą i jedna i druga 
szkoła będzie modernizowana.  
 
Andrzej Matusiak 
A SP-18 będzie modernizowana? 
 
Anna Hetman 
Tak.  
 
Andrzej Matusiak 
Na okres remontu gdzie będą przenoszone te szkoły? 
 
Anna Hetman 
SP-18 młodsze dzieci mają budynek, jeśli chodzi o dzieci starsze, zastanawiamy 
się, jeszcze nie podjęliśmy ostatecznej decyzji.  
 
Andrzej Matusiak 
Czy może się tak zdarzyć, że będą równocześnie trzy szkoły robione? 
 
Anna Hetman 
Raczej nie, bo mamy decyzję co do SP-18, czekamy na pozostałe, raczej nie 
będzie to w tym samym czasie.  
 
Andrzej Matusiak 
Chciałbym na czwartek taką informację, które z planowanych na ten rok 
inwestycji nie będą wykonane i dlaczego.  
 
Anna Hetman 
Na chwilę obecną my nie wiemy, które na 100 procent nie będą wykonane, jest 
połowa czerwca, wszystko się może zdarzyć, w tej chwili nie odpowiem, a jeśli 
odpowiem, to ta informacje może być nieprawdziwa za jakiś czas.  



 
 
 
Andrzej Matusiak 
Na stan czerwca proszę o informację, które inwestycje w danym momencie, 
jeszcze nic nie wiadomo że będą robione czyli nie odbyły się przetargi lub odbyły 
się i okazało się, że jest za mało środków.  
 
Mirosław Lęga 
Kiedy będzie przeprowadzona termomodernizacja w Publicznym Przedszkolu  
nr 4 ? 
 
Anna Hetman 
Staramy się o środki. 
  
Urszula Sobik 
Czy jest odpowiednio duży parking przy budynku, w którym ma być 
umiejscowiony PUP? 
 
Anna Hetman 
Niezależnie w którym miejscu, to problem z parkingiem będzie, gdyż budynki 
były budowane z nie wystarczającą ilością miejsc parkingowych.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Niedaleko funkcjonuje parking wybudowany przez Urząd Miasta, z którego będzie 
można skorzystać.  
 
Urszula Sobik 
Czy budynek Urzędu Pracy jest wpisany do rejestru zabytków? 
 
Anna Hetman 
W gminnym rejestrze. 
 
Mirosław Lęga 
W ubiegłym roku z budżetu obywatelskiego kwota ok. 89 tys. złotych 
przeznaczona była na ogrodzenie, wykonanie siłowni monitoring w Szkole 
Podstawowej nr 6, do tej pory nic tam się nie dzieje. Przetargi wykonywane są 
zbyt późno, a prace wykonywane są w okresie zimowym, a moim zdaniem winny 
być wykonane w okresie letnim, a nie wówczas, gdy temperatury są niskie. 
 
Anna Hetman 
Patrząc jednostkowo być może należy przyznać rację, mamy wiele zadań, 
mnóstwo przetargów, od ubiegłego roku wszystkie zadania związane z budżetem 
obywatelskim idą w pierwszej kolejności do przetargów, niestety zdarza się tak, 
że przetargi są ogłaszane kilka razy z różnych powodów.  
 
Andrzej Matusiak 
Czy wystąpiła sytuacja że jakieś projekty obywatelskie z roku 2017 nie zostały 
wykonane? 
 
Anna Hetman 
Nie było takiego zadania, które byłoby nie zrealizowane z budżetu 
obywatelskiego. 
 
 
 



Głosowanie radnych 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –1. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2018 rok, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –1. 
 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie miasta 
Jastrzębie-Zdrój miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 

 
 Projekt uchwały w sprawie uczczenia 55 – lecia nadania praw miejskich 

Miastu Jastrzębie-Zdrój. 
 
Projektu uchwały omówiła Anna Hetman – Prezydent Miasta.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 
Andrzej Matusiak 
Jaki będzie efekt, jeśli ta uchwała odnośnie obniżenia pensji Prezydenta nie 
uzyska akceptacji Rady? 
 
Anna Hetman 
Każda gmina podchodzi do tego inaczej, niektóre gminy przygotowują tą uchwałę 
w taki sposób z odciągnięciem trzymiesięcznym tego terminu. Nie ma 
interpretacji w tym temacie, każdy robi to po swojemu.  
 
Ad.4. 
Plan pracy Komisji na II półrocze 2018r. 
 
Komisja ustaliła następujący plan pracy na II półrocze 2018r. 

wrzesień  Sprawy bieżące.  

październik 
 
Sprawy bieżące 

listopad 
 

Podatki i opłaty lokalne  

grudzień  

 
1. Budżet Miasta na 2019r. 
2. Plan pracy na I półrocze 2019r. 

 

Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 



Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Tadeusz Markiewicz 
Nie odbyło się posiedzenie wyjazdowe do gminy Godów z tego powodu, iż Wójt 
Gminy przebywa na służbowym wyjeździe, posiedzenie wyjazdowe odbędzie się 
w terminie późniejszym.  
 
Mirosław Lęga 
Przy ulicy Pszczyńskiej przy skrzyżowaniu, jest budynek, po byłej piekarni,                   
w biały dzień jest ciężka czarna chmura, czy może tę sprawę sprawdzić miejski 
Eko-patrol? 
 
Grzegorz Osóbka – Komendant Straży Miejskiej 
Tego typu sprawę należy zasygnalizować, zgłosić funkcjonariuszom i zostanie to 
sprawdzone.  
 
Ad.6. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniach:  
 

 11 maja 2018r.  
 15 maja 2018r. 

 
Komisja przyjęła protokoły jednogłośnie w głosowaniu.  

 
Ad.7. 
Zakończenie posiedzenia.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Dziękuję zebranym za przybycie i kończę obrady Komisji.  
 
 
 
 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk            
 
 
         

Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego 
i Samorządu Terytorialnego   

Tadeusz Markiewicz 


